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خبر

مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی در اطلاعیه ای اعلام کرد: تاکنون سه میلیون و 
۷۸۶ هزار و ۲۶۸ نفر دُز اول واکسن کرونا و ۵۲۶ هزار و ۳۲۶ نفر 
نیز دُز دوم را تزریق کرده اند و مجموع واکسن های تزریق شده 

در کشور به ۴ میلیون و ۳۱۲ هزار و ۵۹۴ دُز رسید. 
در اطلاعیه وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی آمده است: 
در شبانه روز گذشته و بر اساس معیارهای قطعی تشخیصی، 
۱۰ هزار و ۶۸۷ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در کشور شناسایی 
شد که هزار و ۶۰۰ نفر از آن ها بستری شدند و مجموع بیماران 

کووید۱۹ در کشور به دو میلیون و ۹۲۳ هزار و ۸۲۳ نفر رسید.
بنابر اعلام مرکز روابط عمومی و اطلاع رسانی وزارت بهداشت، 

متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۷۱ بیمار کووید۱۹ جان 
خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به ۸۰ 
هزار و ۳۲۷ نفر رسید و خوشبختانه تا کنون دو میلیون ۴۷۷ 
هزار و ۵۹۶ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص 
شده اند. بر اساس آمار رسمی کشورها ویروس کرونا تاکنون 
بیش از ۱۷۰ میلیون نفر را در دنیا به طور قطعی مبتلا کرده و 
بیش از سه میلیون و ۵۴۰ هزار نفر نیز بر اثر بیماری کووید۱۹ 

جان خود را از دست داده اند.
همچنین چهار هزار و ۶۴ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در 
بخش های مراقبت های ویژه بیمارستان ها تحت مراقبت قرار 
دارند و تا کنون ۱۹ میلیون و ۵۹ هزار و ۲۳۸ آزمایش تشخیص 

کووید۱۹ در کشور انجام شده است، بر اساس این این اطلاعیه در 
حال حاضر ۱۳ شهر کشور در وضعیت قرمز، ۲۱۴ شهر در وضعیت 

نارنجی، ۲۲۱ شهر در وضعیت زرد قرار دارند.
ویروس کرونا با دست آلوده یا عطسه، سرفه و حتی قطرات 
تنفسی از طریق دهان، بینی و چشم به افراد منتقل می شود. 
تنگی نفس، خستگی و بدن درد، اختلال در بویایی و چشایی 
و مشکلات گوارشی از جمله علائم بیماری کووید ۱۹ است. 
بیش از ۸۰ درصد مبتلایان به ویروس نیز دچار بیماری خفیف 
می شوند. جهش ویروس کرونا در انگلستان، بزریل، هندوستان و 
آفریقای جنوبی که موجب افزایش سرایت، بیماری زایی و مرگ و 
میر آن شده، نگرانی های جدیدی را در جهان به وجود آورده است.

تغییر اقلیم، به نوسان در اقلیم جهانی زمین یا در اقلیم های 
را  تغییرات  آن  می کند.  اشاره  زمان  طول  در  منطقه ای 
در نوسان پذیری یا شرایط میانگین جوی یا آب و هوای 
متوسط )متعارف( را در مقیاس های زمانی تشریح می کند 
که در فاصله زمانی بین دهه ها تا میلیون ها سال در نوسان 
درونی  فرآیندهای  از  ممکن است  تغییرات  این  می باشد، 
زمین، یا نیروهای خارج از آن )مثلاً نوسانات در شدت نور 
خورشید(، یا در زمان های اخیر در اثر فعالیت های مربوط به 

تغییرات اقلیمی دست بشر حاصل شده باشد.
در مقوله سیاست محیطی،  اخیر،  کاربرد  در  به خصوص 
اصطلاح »تغییر اقلیم« اغلب تنها به تغییرات جاری در اقلیم 
جدید اشاره می کند، از جمله بالا رفتن سطح متوسط دمای 
سطح )زمین( که به عنوان گرم شدن زمین  شناخته می شود. 
تغییرات اقلیمی به نوسانات درون محیط زمین، فرآیند های 
طبیعی موجود در اطراف آن و تأثیر فعالیت بشر بر آن برمی 
گردد، عوامل خارجی که می تواند اقلیم را شکل دهد اغلب 
نیرو های اقلیمی نامیده می شوند شامل فرآیندهایی همچون 
و  زمین،  )وضعی(  تابش خورشیدی، گردش  در  نوسانات 

مقادیر )تمرکز( گاز گلخانه ای می باشند.
چندی پیش سازمان ملل متحد در گزارشی هشدار داد که 
فرصت جهانیان برای مقابله با بحران تغییرات اقلیمی رو 

به پایان است.
این سازمان تاکید کرد که ۲۰۲۱ میلادی باید سال اقدام 
به منظور حفاظت از انسان ها در برابر پیامدهای فاجعه بار 
تغییرات اقلیمی باشد. زمان برای مقابله با این بحران زیست 
محیطی به سرعت رو به پایان است و همه گیری بیماری 
کووید-۱۹ نیز نتواست روند پیشروی بی امان این بحران را 

مهار کند.
دبیر کل سازمان ملل نیز یادآور شده است که سال گذشته 
از تغییرات آب  اقلیمی ناشی  حوادث جوی و اختلالات 
و هوایی تحت تاثیر فعالیت بشر، زندگی مردم دنیا را در 
بسیاری از نقاط زمین تحت تاثیر قرار داده، معیشت آنان 
را از بین برده و میلیون ها نفر را از خانه های خود آواره 

کرده است.
هوایی  و  آب  تغییرات  که  است  بدیهی  براینها،  علاوه 
و پیامدهای مرتبط با آن نظیر گرمایش زمین، سلامت 
جسمی و روانی بسیاری از ساکنان این سیاره را به خطر 

انداخته است.

تغییرات اقلیمی، تهدیدی جدی برای بهداشت عمومی

متخصصان طب عمومی در ایرلند در یک مطالعه بار دیگر بر 
اثرات بیماری زای تغییرات اقلیمی و تهدید آن برای سلامت 

بشر تاکید کردند.
یک متخصص بهداشت عمومی در این مطالعه هشدار داد 
که پدیده تغییرات جوی از تهدیدات مهم برای سلامت انسان 

امروزی است.
دکتر اینا کِلِی، کارشناس طب عمومی و رئیس گروه سلامت 
و محیط زیست بهداشت عمومی در آژانس دولتی اچ اس ایِ 
انگلیس در این باره هشدار داد: تغییرات اقلیمی یکی از 
عوامل موثر در افزایش خطر ابتلا به بیماری های ناشی 
از آب آلوده، سرطان پوست، بیماری های ریوی و افزایش 

مرگ ومیرهای مرتبط با تغییرات دماست.
وی یادآور شد در حالیکه اغلب تمرکز بحث های مرتبط با 
تغییرات اقلیمی بر پیامدهای محیط زیستیِ آن است اما 
باید تاکید کرد که این پدیده همچنین بر سلامت انسان ها 

اثرات منفیِ جدی دارد.
شامل  جوی  تغییرات  پیامدهای  می گوید:  کِلِی  دکتر 
سیلاب ها، تغییرات دمایی شدید و آتش سوزی های گسترده 
می تواند چالش های بسیاری برای سلامت عمومی به همراه 

داشته باشد.
وی افزود: اقلیم، بر آب و هوا اثر می گذارد و پدیده های 
آب و هوایی شدید نیز به نوبه خود بر تمام انواع موضوعات 
زیست محیطی مانند زیرساخت های جاده ای و مسائل مرتبط 
با خودرو و حمل و نقل تاثیرگذارند و تمام این تغییرات به 

گونه ای به سلامت انسان آسیب وارد می کنند.
آلودگی  بر  اثرات سیل  تایمز،  آیریش  روزنامه  به گزارش 
شدن  گرمتر  با  پوست  برای    UV اشعه  خطرات  آب ها، 
افزایش  پی  در  هوا  آلودگی  و  دما  افزایش  نیز  و  هوا 
آتش سوزی های طبیعی که خشکسالی از عوامل آن است، 
عمومی  بهداشت  و  سلامت  با  مستقیم  ارتباط  همگی 

ساکنان زمین دارد.
متخصصان در مطالعه جدید تاکید کردند که راه حل این 
معضل، اقدامات همگانی و گسترده در زمینه بهبود شرایط 

اجتماعی - زیست محیطی موثر و طولانی مدت است.

تاثیرات منفی تغییرات اقلیمی بر سلامت روان

علاوه بر اینها مطالعات نشان می  دهد بلایای طبیعی که از 
تغییرات اقلیمی ناشی می شوند می توانند به شکل ضایعه 

روحی یا شوک بر سلامت روان افراد تاثیر بگذارند.
کارشناسان انجمن روان شناسی آمریکا در تحقیقات اخیر 
به بررسی تاثیرات بالقوه تغییرات اقلیمی بر سلامت روان 
پرداخته و اظهار داشتند: حوادث جوی و بلایای طبیعی 

می توانند بر سلامت روان افراد تاثیر منفی داشته باشند.
اعضای  دادن  دست  از  آمریکایی،  کارشناسان  گفته  به 
خانواده، آسیب دیدگی جسمی و خسارت های وارد شده به 
اموال که در نتیجه وقوع بلایای طبیعی است، می تواند 
به ضایعه روحی، ترس، عصبانیت، شوکه شدن و دیگر 
احساسات منفی دیگر منجر شود. همچنین تاثیرات این 
احساسات برای مدت زمان طولانی در فرد باقی می ماند. 
در عین حال زمانیکه افراد بر تاثیرات منفی اولیه ناشی 
اختلال  دچار  می کنند،  غلبه  طبیعی  بلایای  حوادث  از 

استرسی پس از ضایعه روانی می شوند.
به گزارش نیچر ورلد نیوز، متخصصان آمریکایی در این بررسی 
به طور مثال به حادثه طوفان کاترینا در سال ۲۰۰۵ اشاره کرده 
و اظهار داشتند: به دنبال وقوع این طوفان اقدام به خودکشی 
در میان ساکنان مناطق گرفتار طوفان افزایش دو برابری پیدا 

کرد. علاوه براین، حدود ۴۹ درصد از ساکنان این مناطق به 
اختلال های روحی یا روانی از قبیل افسردگی دچار شدند.

تغییرات اقلیمی عامل یک سوم از مرگ و میرهای ناشی 
از گرمای جهان

در عین حال نتایج یک مطالعه تازه نشان می دهد که از هر 
سه مورد فوت ناشی از گرما یک مورد بر اثر گرمای جهانی 

است. 
آخرین بررسی ها از ارزیابی هزینه های تغییرات اقلیمی بر 
بشر حاکی از آن است که بیش از یک سوم از مرگ و میرهای 
ناشی از گرما در جهان به طور مستقیم بر اثر گرمای جهانی 
است، هرچند محققان اظهار داشتند که این تنها بخشی از 
خسارت کلی آب و هوایی است و تعداد بیشتری از مردم 
بر اثر شرایط آب و هوایی شدید همچون طوفان، سیل و 
خشکسالی که با گرمای جهانی تقویت می شود، جان خود 
را از دست می دهند و آمار مرگ و میرهای ناشی از گرما با 

افزایش دما به صورت تصاعدی رشد می کند.
گروهی از محققان به بررسی آمار فوتی های ناشی از گرما 
در ۷۳۲ شهر در سراسر جهان در فاصله سالهای ۱۹۹۱ تا ۲۰۱۸ 
پرداختند و مشخص شد: ۳۷ درصد این موارد ناشی از بالا 

رفتن دما ناشی از فعالیتهای بشر بوده است.
محققان تاکید کردند: این موارد فوت ناشی از گرمای جهانی 
آن  عامل  به طور مستقیم  بشر  و  است  پیشگیری  قابل 
است. بیشترین میزان مرگ و میر ناشی از گرما که بر اثر 
تغییرات اقلیمی بوده در شهرهای آمریکای جنوبی بوده است. 
همچنین جنوب اروپا و آسیا از دیگر کانون های این دسته از 

موارد مرگ و میر بوده است.
نشریه هندوستان تایمز هم اعلام کرد، همچنین حدود ۳۵ 
درصد از عوامل فوت ناشی از گرما در ایالات متحده را می 

توان بر اثر تغییرات اقلیمی دانست.

کرونا در ایران

حرف اول

تعداد بهبودیافتگان کرونا به دو میلیون ۴۷۷ هزار و ۵۹۶ تن رسید

بحران تغییرات اقلیمی؛

اثرات سوء تغییرات آب و هوایی بر جسم و روان انسان

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید  محمدرضا شیخ عظیمی  را گرامی می دارد

آخرین بررسی ها از ارزیابی هزینه های تغییرات اقلیمی بر بشر حاکی از آن است که بیش از یک سوم 
از مرگ و میرهای ناشی از گرما در جهان به طور مستقیم بر اثر گرمای جهانی است، هرچند محققان اظهار 

داشتند که این تنها بخشی از خسارت کلی آب و هوایی است و تعداد بیشتری از مردم بر اثر شرایط آب و هوایی 
شدید همچون طوفان، سیل و خشکسالی که با گرمای جهانی تقویت می شود، جان خود را از دست می دهند 

و آمار مرگ و میرهای ناشی از گرما با افزایش دما به صورت تصاعدی رشد می کند.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حامد مردانی«جامعه
  - شهید مدافع سلامت - را گرامی می دارد

»مدیرعامل شرکت مهندسی
 آب و فاضلاب کشور« خبر داد:

طرح های آبرسانی در تعداد زیادی 
از روستاهای کشور سرعت گرفته و 

به نتیجه رسیده است

»حمیدرضا جانباز« روز گذشته در مراسم بهره برداری از آبرسانی 
به ۵۰۰ روستای کشور در ستاد اجرایی فرمان امام)ره( افزود: 
سال گذشته آبرسانی به ۵۰۰ روستا هدف گذاری شده بود که 

تاکنون آبرسانی به ۴۰۰ روستا محقق شده است.
اجرای  نیز درحال  باقی مانده  ادامه داد: یکصد روستای  وی 
طرح ها هستند و به زودی عملیات آنها به پایان خواهد رسید.

مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور با اشاره به 
فصل مشترکی که با بنیاد برکت برای اجرای طرح های آبرسانی 
روستایی آغاز شده، خاطرنشان کرد: این فصل مشترک فارغ از 
همه قواعد بروکراتیک اداری و با نگاه اینکه یک پروژه یک روز 
زودتر به سرانجام رسیده و مردم از مزایای آن بهره مند شوند، 

شروع شده است.
جانباز گفت: این همکاری سبب شد تا در کمتر از یک سال 
پروژه هایی به نتیجه برسند که در اثر آنها مردم در مناطق کمتر 

برخوردار بتوانند از آب شرب سالم و پایدار بهره مند شوند.
وی اضافه کرد: استفاده از امکانات بنیاد برکت با هدف سرعت 
دادن به اجرای طرح های آبرسانی انجام شده و در نتیجه 
از  آبرسانی در تعداد زیادی  امروز طرح های  این همکاری، 

روستاهای کشور سرعت گرفته و به نتیجه رسیده است.
مدیرعامل آبفا، شرایط بارش های امسال را عجیب توصیف 
کرد و خاطرنشان کرد: امسال کم بارش ترین سال طی ۵۰ سال 

اخیر و نیز خشک ترین سال است.
جانباز افزود: علاوه بر آن شاهد رفتارهای غیرطبیعی اقلیم 
هستیم، به گونه ای که در این هفته در بسیاری از نقاط کشور 
افزایش غیر طبیعی دمای هوا را داریم که باعث شده منابع 

آب زیادی از دست برود.
وی خواستار همکاری بیشتر بنیاد برکت با توجه به شرایط آب 
و هوایی امسال شد و گفت: انتظار می رود این بنیاد در زمینه 
تجهیز ناواگان سیار آبرسانی روستایی اقدام کرده تا بتوان به 
امر آبرسانی سیار سرعت داد، ضمن آینکه همین موضوع نیاز 

به اعتبار زیادی هم ندارد.
مدیرعامل شرکت مهندسی آب و فاضلاب کشور خواستار آن 
شد تا در صورت امکان بنیاد برکت بودجه هایی را در اختیار 
استان هایی مانند سیستان و بلوچستان، خوزستان و کرمان 

برای سرعت بخشی به طرح ها قرار دهد.
جانباز، از رویکرد جدید شرکت مهندسی آب و فاضلاب برای 
استفاده از توان گروه های جهادی خبر داد و خاطرنشان کرد: 
در همین زمینه و در گام نخست، در استان سیستان و 

بلوچستان همکاری با بنیاد احسان کلید خورد.
وی افزود: در این همکاری ۱۳۰ روستا با جمعیت حدود ۶۰ 
هزار نفر و اعتباری حدود ۲۳۰ میلیارد تومان هدف گذاری 
شد که بخش عمده آن از محل اعتبارات این بنیاد تامین 

خواهد شد.
این مقام مسوول گفت: باب همکاری که باز شده تداوم 
خواهد یافت و مردم می توانند از مزیت های این همکاری 

بهره مند شوند.

»سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری« اعلام کرد:

برنامه ای برای افزایش قیمت بلیت هواپیما نداریم

»رئیس اتاق بازرگانی ایران« مطرح کرد:

نصف شدن سهم ایران از اقتصاد جهانی خجالت آور است

چنانکه می گویند تیکی تاکا اولین بار توسط پپ گواردیولا 
و در بارسلون به اجرا درآمد،  کاملا با این نظریه مخالفیم و 

دلیل هم داریم....
گویا آن طور که مشخص است، تیکی تاکا، اولین بار در 
لرستان و توسط مسئولین و برخی ادارات در استانِ زیبایِ 
ما، بنا نهاده شد، که بعدها جناب پپِ کبیر که به شدت 
سبکِ کاری اش مورد علاقه نگارنده است، با الگوبرداری از 
این روش در لرستانِ خودمان، آن را به نام خود ثبت کرد و با 
آن مفتخر به جام ها و عناوین متعددی در جهانِ فوتبال شد.
البته ایشان، اصول حرفه ای را هم رعایت کرد و برای این که 
به مقوله کپی پیست متهم نشود، شکلِ اجرایی آن  را تغییر 
داد تا از ما ایرانی ها الگوبرداری نکرده باشد، البته این تاکتیکِ 
نابِ مسئولین لرستان را هم از دست  به پا انتقال داد، البته 

به حق نه به تبحر و تخصص مسئولین استان لرستان...
تیکی تاکای اصلی، توسط مسئولین و با دست و ارسال بلند 
انجام می شود، اما جناب پپ فلسفه این بازی را بر پاسکاری 
ممتد و کوتاه و بازی با پا گذاشت، خلاصه که در تیکی 
تاکای مدیران ما، با دست، حریف )فرضی( گیج و منگ 

می شود و اما فلسفه گواردیولا کمی مغایر است.
در اینجا معمولا وقتی گذرت به برخی مدیران یا ادارات 
مختلف می افتد، طرفِ مربوط، بلافاصله شما را با یک ارسال 
بلند و یا به شکل هندبالی به طرفِ مسئولی دیگر پاس 
اداری مختلف آن قدر تکرار  الفاظِ  با  این چرخه  می دهد، 

می شود که بلانسبتِ من و شمای خواننده این مطلب، به 
شکر خوردن می افتیم.

شکی نیست بدون استثنا، برای همه ما هم یک بار چنین 
اتفاقی افتاده است که دچار این خرس وسط یا به عبارت 
اداری »بوروکراسی« شده ایم، پس یقینا به این شیوهِ آقایانِ 
مسئول، آگاه هستیم و به قولی همهِ ما زخم خورده ایم، البته 
تا حدودی از تکامل یافتن این خرس وسط بازی ها در کل 
کشور با خبر هستیم، اما در همین لرستان خودمان، اوضاع 

بسیار خیط است.
اکنون و با شیوع ویروس منحوس کرونا، بعضی اوقات در 
بروز مشکل، گاهی چنان گرفتار این بازی می شویم که خود 
هم خسته می شویم و دیگر قید آن را می زنیم و به اجبار، 
بیخیال موضوع می شویم، زیرا آنقدر گرفتار این طبقه و آن 
طبقه و این اداره و آن اداراه خواهیم شد، که دیگر نای راه 
رفتن را هم از دست می دهیم، چه برسد به حل مشکلِ 

خودمان...
این مسیر پیچیده که بارها و به کرات درمورد آن توضیح 
داده ایم، امری است که به شدت مردم را مستاصل کرده 
است و متاسفانه راه حلی نیز برای آن نیز پیدا نشده یا اگر هم 

شده، فردی از مسئولین به آن توجه ای نمی کند.
حال سوال ما از دوستان این است، وجود این همه افراد 
اضافه که بجای راه اندازی کار مردم، غالباً سنگ اندازی می 
کنند و هیچ گونه کارایی در مشاغلِ خود ندارند، چه ضرورتی 
دارد؟ آیا سنگ اندازی و وقت کشی هم به مشاغلِ اداری 
کشور اضافه شده و ما بی خبر هستیم؟ یا پولِ بیت المال 
اضافه کرده است که در قبال گفتنِ »کارِ من نیست«، »به 
طبقه فلان و به همکارم مراجعه کنید«، »الان وقت نهار 
است« یا »ساعت اداری به پایان رسیده است«، به چه علتی 
باید دولت مکلف به پرداخت میلیون ها تومن در هر ماه به 

این افراد باشد؟
در پایان از همه عزیزان عاجزانه درخواست می کنیم، اکنون که 

در آستانه انتخابات نیز هستیم، مردم دست از طایفه گرایی، 
باند بازی و امثالهم بر دارند تا شخص متخصص و اصلحی 
که لیاقت و شایستگی برخورد و رفع و رجوع این مشکلات 
را دارد، انتخاب شود تا شاید بتواند سر و سامانی به این 

آشفته بازار بدهد.
و کلام آخر شاید فلانی انسان خوبی باشد و نسبت فامیلی 
آن با ما، چشم ما را روی اصلی ترین ویژگی هایی که یک 
مسئول باید داشته باشد، که آن تعهد و تخصص است و این 
فامیل گرانقدر ما آن ها را دارا نیست، بسته باشد، اما بدون 
شک کشور عزیزمان در این برهه حساس، نیاز به مسئولانی 
متخصص و کاربلد در این زمینه دارد و در غیر این صورت 
آش، همان آش و کاسه همان کاسه خواهد بود، حالا دیگر 
انتخاب با ماست، می توانیم با انتخاب درست به پیشرفت 
و آبادانی شهر و کشورمان کمک کنیم و یا می توانیم با 
انتخاب اشتباه چرخه باطل روی کارآمدن مسئولان ناکارآمد 

را ادامه دهیم ....

سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری اعلام کرد: هیچگونه 
افزایش قیمتی در سفرهای هوایی رخ نداده و برنامه ای 

هم برای آن وجود ندارد.
محمدحسن ذیبخش اظهار کرد: برخلاف برخی اظهارات 
بلیت  نرخ  در  قیمتی  افزایش  گونه  گرفته هیچ  صورت 
هواپیما در پروازهای داخلی اعمال نشده و همواره همان 

سقف های تعیین شده سابق رعایت می شود.
وی افزود: تخلف در نرخ فروش بلیت هواپیما از سوی 
هر شرکت هواپیمایی یا دیگر ارائه کنندگان بلیت هواپیما 
تخلف محرز و بسیار بزرگی به شمار رفته و با عوامل آن 

برخورد قضایی خواهد شد.
سخنگوی سازمان هواپیمایی کشوری ادامه داد: البته بر 
ارائه شده  آمارهای  ارزیابی های صورت گرفته و  اساس 

تا کنون شرکتی در این زمینه مرتکب تخلف نشده اما 
مسلما با گرانفروشان بلیت هواپیما در پروازهای داخلی 
برخورد می کنیم و مردم می توانند از طریق راه های ارتباطی 
سازمان هواپیمایی ما را در جریان تخلفات احتمالی در این 

زمینه قرار دهند تا با مسببان آن برخورد شود.
بیست و چهارم آبان ماه سال گذشته بود که جلسه شورای 
وزارت  نمایندگان  حضور  با  کشوری  هواپیمایی  عالی 
امور اقتصادی و دارایی، وزارت امور خارجه، عضو ناظر 
کمیسیون عمران مجلس شورای اسلامی، سازمان برنامه 
و بودجه، دادستانی عمومی و انقلاب تهران، عضو مطلع 
شورای عالی هواپیمایی کشوری، رییس هیات مدیره و 
مدیرعامل هواپیمایی جمهوری اسلامی ایران »هما« و 
نماینده شرکتهای هواپیمایی داخلی برگزار و مقرر شد 

قیمت بلیت پروازهای داخلی با ۱۰ درصد افزایش نسبت 
به جدول نرخی اعلام شده در خرداد ماه سال ۱۳۹۹ مواجه 
و محدودیت حداقل قیمت نیز از این نرخنامه جدید حذف 

شد.
انجمن  جلسه،  این  از  پس   روز  سه  اساس  این  بر 
شرکت های هواپیمایی نرخنامه جدید برای پروازهای 
براین اساس حداکثر قیمت  و  را منتشر کرد  داخلی 
برای پروازهای داخلی در ۲۲۷ مسیر پروازی مختلف 
نرخ  پایین ترین  تومان   ۹۰۰ و  هزار   ۴۸۱ و  مشخص 
در  داخلی  پروازهای  بلیت  قیمت  برای  شده  منتشر 
 ۵۰۰ و  هزار   ۵۱۸ و  میلیون  یک  و  کوتاه  مسیرهای 
تبریز- پروازی  مسیر  به  که  بود  آن  بالاترین  تومان 

بندرعباس اختصاص دارد.

از  ایران  اقتصاد  ایران گفت: سهم  بازرگانی  اتاق  رئیس 
اقتصاد جهانی نسبت به ۴۰ سال قبل نصف شده است، 

اینها همه نتیجه وعده و وعیدها است.
در  شافعی  غلامحسین  ایران،  بازرگانی  اتاق  اعلام  با 
نشست فعالان اقتصادی با محسن رضایی اظهار داشت: 

خوشبختانه در این دوره رویکرد همه کاندیداها، رویکرد 
اقتصادی است. اما باید توجه داشت که در گذشته نیز 

شاهد این حرف ها بوده ایم.
رئیس اتاق بازرگانی ایران ادامه داد: امروز خجالت آور است 
که سهم اقتصاد ایران از اقتصاد جهانی نسبت به ۴۰ سال 

قبل نصف شده است، البته ما خودمان را با جهان مقایسه 
نمی کنیم. اینها همه نتیجه وعده و وعیدهاست.

معدنی،  منابع  از  صحبت  علیرغم  کرد:  تصریح  وی 
ظرفیت های نیروی انسانی که تقریباً درست است، اما 

پرسش این است که در حال حاضر چرا اینجا هستیم؟

تیکی تاکا به سبک آقایانِ مسئول؛

خرس وسط یا بوروکراسی اداری!؟

دیدگاه

حمل و نقل

اقتصاد

گوشه و کنار

فرشیدگلهداری

نویسندهوخبرنگار
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شهری

وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: در حال حاضر ایران 
که در گذشته واردکننده سیمان بوده به صادر کننده 
این محصول تبدیل شده به طوریکه سال گذشته ۱۱۳ 
درصد رشد تولید سیمان در کشور به ثبت رسیده است.

علیرضا رزم حسینی در آیین رونمایی از پروژه تعمیرات 
اساسی کوره واحد اول شرکت سیمان  سیمان آبیک 
واقع در شهرستان نظرآباد استان البرز با ظرفیت روزانه 

خودکفایی  سبب  تحریم  افزود:  کلینگر  تن   ۸۵۰۰
و  در صنعت سیمان  داخل  های  دستگاه  از  بسیاری 
سیمان  تولید  در  ایران  طوریکه  به  شده  پتروشیمی 

خودکفا شده است.
وی اظهار داشت: خوشبختانه صنعت سیمان ایران علی 

رغم شرایط سخت تحریم ها به خودکفایی رسید.
رزم حسینی با اشاره به اینکه صادرات محصولات غیر 

نفتی در سال گذشته و با وجود شرایط کرونا که دنیا را 
به چالش کشید، رشد خوبی داشتیم ابراز امیدواری کرد 

که  رشد صنعتی امسال بهتر شود.
وی گفت: در فروردین امسال به نسبت سال گذشته  
در ۲۷ بخش رشد داشتیم و رشد تولید و صادرات در 
ماه های آینده ادامه می یابد و برآورد این است که تراز 

بازرگانی ایران به هم نزدیک شود.

»وزیر صنعت، معدن و تجارت« اعلام کرد:

رشد ۱۱۳ درصدی تولید سیمان در کشور به ثبت رسید

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »سیدمرتضی آوینی«
 - نویسنده، منتقد و مستندساز فقید - را گرامی می دارد

البرز چه خبر؟
»استاندار البرز« خبر داد:

متروی کرج ۹۷ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارد

استاندار البرز با اشاره به نزدیکی افتتاح فاز نخست خط ۲ 
درصد  فاز ۹۷  این  اکنون  که  کرد  اعلام  کرج  قطار شهری 

پیشرفت فیزیکی دارد.
عزیزاله شهبازی روز گذشته در بازدید از خط ۲ قطار شهری 
برای کل  افزود: تاکنون یک هزارو۲۰۰ میلیارد تومان  کرج 
پروژه خط ۲ قطار شهری کرج هزینه شده که ۸۰ درصد آن 

توسط دولت پرداخت شده است.
وی بیان داشت: فاز یک خط ۲ قطار شهری کرج به طول ۶.۵ 
کیلومتر تا قبل از پایان کار دولت تدبیر و امید راه اندازی و 

به شهروندان کرج خدمات ارائه می دهد .
شهبازی گفت : با توجه به تراکم بالای جمعیت در شهر کرج ، 
تسریع در راه اندازی پروژه قطار شهری در این شهر از اهمیت 

بالایی به لحاظ ترافیکی و زیست محیطی برخوردار است .
استاندار البرز ادامه داد: ۱۰ هزار نفر در هر کیلومتر مربع از شهر 
کرج سکونت دارند که ضرورت  برخورداری از سیستم حمل و 
نقل آسان را دوچندان می کند و افتتاح فاز یک خط ۲ قطار 
شهری کرج زمینه جابه جایی روزانه ۶ هزار مسافر در این  

شهر را فراهم می کند. 
وی بیان داشت : افتتاح بخشی از بزرگراه شمالی کرج ، هدف 
مهم مسوولان استانی و شهر کرج در آینده نزدیک است که 
با احتساب قطعه نخست خط ۲ متروی کرج ۲ هزار میلیارد 
تومان به سرمایه های عمرانی این کلانشهر افزوده می شود.

شهبازی گفت: در مسیر بزرگراه شمالی کرج تعدادی ورودی 
و خروجی پیش بینی شده که نقش موثری در روان سازی 

ترافیک این کلانشهر دارد.
استاندار البرز با بیان اینکه طی سه سال گذشته پروژه های 
جاده  افتتاح  افزود:   ، است  رسیده  ثمر  به  عمرانی  بزرگ 
در هفته  بودکه  مهمی  اقدامات  از  یکی  طالقان  هشتگرد- 

جاری محقق شد.
علی اصغر کمالی زاده شهردار کرج نیز در این بازدید اعلام 
کرد که برای احداث فاز یک خط ۲ قطار شهری کرج بیش از 
۷۰۰ میلیارد تومان هزینه شده است و این فاز در آینده نزدیک 
بین گلشهر - چهار راه طالقانی کرج افتتاح می شود که دارای 

سه ایستگاه است.
کمالی زاده گفت : پس از افتتاح  فاز نخست خط ۲ قطار 
شهری کرج ، تجهیز تونل مترو بین  چهار راه طالقانی تا 

میدان شهید سلطانی با ۶ ایستگاه آغاز می شود.

تعداد فوتی های کرونا در البرز به 
۴۰۴۸ نفر رسید

البرز گفت: متاسفانه در ۲۴  رئیس دانشگاه علوم پزشکی 
ساعت گذشته ۱۱ بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست داده اند 
و مجموع جان باختگان این بیماری در استان به  ۴۰۴۸ نفر 

رسیده است.
دکتر محمد فتحی در خصوص آخرین وضعیت کرونا در البرز، 
گفت: در شبانه روز گذشته،  ۸۵ بیمار با علائم کووید ۱۹ در 

مراکز درمانی استان بستری شده اند.
وی افزود: مجموع کل  موارد بستری شامل قطعی، محتمل 
و مشکوک  از ابتدای شیوع کرونا تا امروز در استان البرز ۴۴ 

هزار و ۴۸۳  نفر است.
 فتحی با بیان اینکه در حال حاضر  تعداد ۶۶۴ نفر شامل موارد 
قطعی، محتمل و مشکوک در مراکز درمانی بستری هستند 
افزود: از این تعداد، ابتلای  ۳۲۱  نفر به بیماری  کووید ۱۹، تا 

این تاریخ قطعی شده است.
وی افزود: متاسفانه در ۲۴ ساعت گذشته ۱۱ بیمار کووید 
۱۹ جان خود را از دست داده اند و مجموع جان باختگان این 

بیماری در استان به  ۴۰۴۸ نفر رسیده است.
فتحی در پایان تصریح کرد: خوشبختانه از ابتدای شیوع کرونا 

تا کنون ۳۹ هزار و ۷۶۵ نفر از مراکزدرمانی ترخیص شده اند.

در این مراسم که با حضور مسئولان قضایی استان، امام 
جمعه و فرماندار نظرآباد، اعضای شورای تامین و شورای 
اداری این شهرستان همراه بود، رئیس کل دادگستری 
استان البرز با اشاره به اینکه نظرآباد به عنوان غربی ترین 
طبیعی،  متعدد  ظرفیت های  دارای  استان  شهرستان 
اراضی مستعد  داشتن  گفت:  است  تاریخی  و  صنعتی 
و  صنایع  وجود  و  طولانی  تاریخی  پیشینه  کشاورزی، 

شهرک های صنعتی از جمله ظرفیت های نظرآباد است.

مختومه شدن همه پرونده ها

پرونده های  تعداد  البرز  استان  قضایی  مقام  عالی ترین 
وارده دادسرا و دادگستری نظرآباد در سال۱۳۹۹ را 29633 
فقره اعلام کرد و افزود: این میزان وارده معادل 7 درصد 
پرونده های استان بود که همکاران قضایی و اداری در این 
شهرستان توانستند 30772 فقره پرونده رسیدگی کنند 
یعنی علاوه بر مختومه کردن کل پرونده های وارده بیش 
از هزار پرونده مانده از سال های قبل رسیدگی شده است.

فرصت های فضای مجازی برای نامزدهای انتخابات

به  ادامه  در  البرز  استان  در  قضائیه  قوه  عالی  نماینده 
برگزاری سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری و 
ششمین دوره انتخابات شورای شهر و روستا اشاره کرد و 
گفت: هدف دادگستری استان فراهم آوردن شرایطی است 
که شاهد حضور حداکثری مردم باشیم که برای رسیدن 
به این نقطه، دستگاه قضایی استان اقدامات متعددی را 
انجام داده است که تشکیل ستاد پیشگیری و رسیدگی 
به جرایم و تخلفات انتخاباتی در استان و شهرستان ها و 

اجرای مصوبات آن از جمله این اقدامات است. 
وی به محدودیت های متاثر از شیوع ویروس منحوس 
کرونا در برگزاری تجمعات انتخاباتی به دلیل مصوبات 
ادامه داد: در این شرایط  ستاد ملی کرونا اشاره کرد و 
استفاده از ظرفیت فضای مجازی فرصت مناسبی را پیش 
روی نامزدها قرار داده است ولی ایجاب می کند نامزدها و 
هواداران آن ها از تخریب، تهمت و سیاه نمایی خودداری 

کنند و صرفا برنامه های خود را اعلام و تبیین کنند.

صدور رای بدوی پرونده »فلاحتی« نظرآباد

رئیس کل دادگستری استان البرز بخش دیگری از سخنان 
خود را به اقدامات دستگاه قضایی در خصوص پرونده 
موسوم به »فلاحتی« و چند پرونده دیگر اختصاص داد 
و تشریح کرد: رسیدگی به پرونده فلاحتی به عنوان یکی 
از مصوبات سفر رئیس قوه قضائیه در استان در دستور 
کار قرار گرفت که رای بدوی این پرونده در نظرآباد صادر 
با  اکنون در مرحله تجدیدنظر قرار دارد که  شده و هم 
قرار  رسیدگی  مورد  وقت  اسرع  در  ویژه  شعبه  تعیین 

خواهد گرفت.

 12متهم در پرونده اداره برق

وی با اشاره به بازداشت برخی از مدیران شرکت توزیع برق 
و متهمان دیگر به اتهام دریافت وجوه غیرقانونی جهت 
اعطا انشعاب برق با گزارش و رصد اداره کل اطلاعات 
استان متذکر شد: کل مبلغ رشوه رد و بدل شده در این 
پرونده حدود 20 میلیارد تومان است و پرونده در دادسرای 
کرج در حال رسیدگی است و 12 نفر متهم هستند که از 
این تعداد، فقط۳نفر از کارکنان شرکت توزیع برق استان 

البرز و تهران و ۹نفر دیگر از کارکنان شرکت برق نیستند.

روند صدور رای ابطال مزایده واگذاری بیمارستان 
امام خمینی)ره(

نماینده عالی قوه قضائیه دراستان البرز صدور رای قطعی 
مربوط به ابطال واگذاری بیمارستان امام خمینی )ره( 
کرج را دیگر اقدام مهم مجموعه دادگستری کل استان در 
روزهای اخیر برشمرد و بیان کرد: برندگان مزایده واگذاری 
بیمارستان نتوانستند در مدیریت این مجموعه عملکرد 
مناسبی داشته باشند و با توجه عدم رعایت مقررات در 
فرایند مزایده و واگذاری بیمارستان، از طرف بنیاد شهید 
و سازمان همیاری شهرداری های استان در خصوص عدم 
رعایت شرایط مزایده به طرفین برندگان مزایده طرح دعوی 
شد که متعاقب رسیدگی و برگزاری جلسات متعدد دادگاه 
بدوی و تجدیدنظر، با صدور رای از دادگاه حقوقی کرج و 
تایید آن از سوی دادگاه تجدیدنظر استان، واگذاری ابطال 
از تضییع  بیمارستان  استرداد  به  و ضمن صدور حکم 

حدود 1200 میلیارد تومان از بیت المال جلوگیری شد .

توافق بنیاد شهید و سازمان همیاری های استان البرز در 
مورد بیمارستان امام خمینی)ره(

 رئیس کل دادگستری استان ضمن تشکر از پیگیریهای 
ولی  نماینده  الله حسینی همدانی،  آیت  مکرر حضرت 
حل  خصوص  در  کرج  جمعه  امام  و  استان  در  فقیه 
مشکل بیمارستان و نیز تعامل و همراهی استاندار البرز 
المال  بیت  از  قرارگاه صیانت  پیگیری  با  داشت:  اظهار 

دادگستری کل استان، توافقات خوبی مابین بنیاد شهید 
و امور ایثارگران کشور و سازمان همیاری شهرداری های 
نحوه  بیمارستان در خصوص  مالکین  به عنوان  استان 
اداره و فعالیت بیمارستان و نیز پرداخت دیون و حقوق و 
معوقات پرسنلی صورت گرفته و در آینده نزدیک جزئیات 

این توافقات به اطلاع عموم خواهد رسید. 

قاضی ویژه پرونده »فلاحتی« دادستان نظرآباد شد

فاضلی هریکندی در ادامه با اشاره به انتصاب یوسف رزقی 
به عنوان رئیس دادگستری فردیس، روح الله احمدی را به 
عنوان رئیس دادگستری نظرآباد و سامان قاضی زاده را به 
عنوان دادستان عمومی و انقلاب این شهرستان معرفی 
و بیان داشت: یکی از دغدغه های جدی در استان البرز 
استفاده از مدیران بومی بوده که خوشبختانه غالب مدیران 
دادگستری استان، یا از فرزندان این منطقه بوده و یا اکثر 
یا تمام دوران خدمت قضایی خود را در دادگستری کل 

استان گذرانده اند.
وی به تبیین انتظارات خود از مدیران جدید پرداخت و 
ابلاغی شورای تحول  برنامه های  پیگیری  اجرا و  گفت: 
دادگستری استان از جمله برنامه عملیاتی ششماهه اول 
سال جاری که بر اساس سند تحول قضایی و نیازهای 
کارکنان  با  تعامل  و  ارتباط  شده،  تدوین  استان  بومی 
قضایی و اداری، تکریم مراجعان و تعامل سازنده و متقابل 
با امام جمعه، دستگاه های اجرایی و انتظامی و شورای 
از انتظارات  تامین شهرستان با حفظ استقلال قضایی 

جدی است.  
رئیس  رزقی  یوسف  خدمات  از  مراسم  این  پایان  در 
دادگستری فردیس در نظرآباد تقدیر شد و به جای وی 
روح الله احمدی معرفی شد که پیش از این دادستان 
معاون  که  قاضی زاده  سامان  همچنین  بود.  نظرآباد 
به  رسیدگی  ویژه  قاضی  و  نظرآباد  دادگستری  قضایی 
جدید  دادستان  عنوان  به  بود  فلاحتی  شرکت  پرونده 

نظرآباد معارفه شد.

آیین تکریم و معارفه رئیس دادگستری 
و دادستان نظرآباد برگزار شد
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فرهنگی

رئیس سازمان سینمایی، سمعی و بصری وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی در جدیدترین توئیت خود نوشت: هیچ 
سریالی توسط این سازمان توقیف نشده زیرا موظفیم در 

مقابل فشارها، طرف پدیدآورنده را بگیریم.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از مرکز روابط عمومی 
اسلامی، حسین  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  اطلاع رسانی  و 
انتظامی در این پیام در حساب کاربری خود در شبکه 
سازمان  توسط  سریالی  هیچ  افزود:  توئیتر  اجتماعی 
سینمایی توقیف نشده زیرا موظفیم پای مجوزهایی که 
می دهیم بایستیم و در مقابل فشارها، طرف پدیدآورنده را 

بگیریم.
  تنظیم گری )رگولاتوری( فقط امر و نهی به صاحب  اثر 

نیست بلکه دفاع از حقوق او هم است.
گفتنی است که نیروی انتظامی روز دوشنبه، )۱۰ خرداد( 
زنده  نمایش خانگی می خواهم  توقیف سریال  در پی 
بمانم این توضیح را ارائه داد: این سریال ایراد »ماهوی، 
شکلی« و »محتوایی« داشته و داستان فاقد مستندات و بر 

مبنای »تخیلات« و »رویا پردازی« نویسنده بوده که نیازمند 
اصلاحات اساسی است که مراتب، به عوامل و سازندگان 
اصلی سریال  ابلاغ گردید لذا علی رغم تعهدات اخذ شده 
در خصوص اعمال اصلاحات اقدامی صورت نگرفته است.

از  هایی  سکانس  در  که  آنجایی  از  کرد:  تصریح  ناجا 
و   انقلابی  سازمان  یک  پیشینه  به  خانگی  سریال  این 
پیشکسوتانی که سالیان متمادی در خط مقدم صیانت و 
پاسداری از ارزش های اسلامی و انقلابی تلاش نموده و با 
نادیده انگاری ایثارگری هایشان در این سریال، به جایگاه 
و کارنامه درخشانشان  توهین نیز شده است که  وقایع 
تحریف شده در این سریال موجبات نگرانی و تکدر خاطر 
تعداد زیادی از بینندگان عزیز را فراهم آورده  است. لذا، 
ادامه روند پخش این سریال در دست بررسی و رسیدگی 
است. سریال می خواهم زنده بمانم به کارگردانی شهرام 
شاه حسینی و به تهیه کنندگی محمد شایسته در شبکه 
نمایش خانگی پخش می شود و تاکنون ۱۴ قسمت از این 

سریال عرضه شده است.

منتقد و مدرس سینما گفت: مسعود کیمیایی فیلمسازی 
احساسی است که به دنیای پیرامون خود بی توجه نیست.

به گزارش »دنیای هوادار«، جواد طوسی در کارگاه انتقال 
تجربه با نگاهی به فیلم سفر سنگ مسعود کیمیایی در 
سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر بیان کرد: سفر 
سنگ نظیر اکثر فیلم های مسعود کیمیایی است که خیر 
و شر و جامعه ای ناکارآمد، که بعدها در یک تکثرگرایی 
موضوعیت پیدا می کند، در آن نمود دارد. در سایر فیلم های 
بابا سبحان محمود  اوسنه  رمان  از  که  نظیر خاک  او، 
دولت آبادی برگرفته شده است، این ویژگی وجود دارد. 
مسأله اقتصادی در خاک برای مضمحل شدن کاراکترها 
مهم است و مبتنی بر تفکر، دستاویز قرار می گیرد و گویی 
نیرویی بالاتر، در نقطه ای استثمارشونده قرار دارد. تفاوت 
سفر سنگ با بلوچ و خاک حضور تجمع یافته در آن است؛ 
با این که نگاهی تفکیکی باز هم وجود دارد. غربتی در این 
فیلم با دغدغه های همیشگی کیمیایی به وسترن نزدیک 
می شود. گویی آدمی وارد یک دنیای بدوی برای برقراری 

خط عدالت خواهانه شده است.
سوتفاهم  یک  به  می خواهم  اینجا  در  داد:  ادامه  وی 
کیمیایی  منتقدان،  از  برخی  بدهم.  پایان ناپذیر خاتمه 
را از زاویه  دید خود تحلیل می کنند و او را زمانی که به 
ناموفق  گاهی  می کشد،  سرک  اجتماعی  موضوعات 
دغدغه های  کیمیایی،  وقتی  معتقدند  اما  می دانند 
شخصی اش را دنبال می کند، موفق تر است اما باید بگویم 
که کیمیایی فیلمسازی احساسی است و نمی تواند به 
دنیای پیرامون خود بی توجه باشد و جامعه ملتهب، دست 
از سر او برنمی دارد. او در دهه ۴۰، کم کم به جنبش های 
مبارزاتی متمایل می شود و سینمای ضد قهرمان متمایل به 
قهرمان گرایی، قیصر را وارد صحنه می کند. بعد از موفقیت 
قیصر، رضا موتوری را متفاوت می سازد؛ فیلمی به شدت 
شخصی و بعد سراغ اقتباس ادبی می رود. او همیشه 

به تبع تندوتیز شدن شرایط اجتماعی، موضع هایی دارد. 
نشان  را  روستایی  جامعه ای  خاک،  فیلم  در  کیمیایی 
می دهد و عامدانه از نمایش زن فئودال اوسنه بابا سبحان 
نوشته محمود دولت آبادی، عدول کرده و آن را به یک زن 

فرنگی تبدیل می کند.
شادمهر راستین، مدیر باشگاه و کارگاه های جشنواره در 
ادامه به این که نشانه ها در سفر سنگ کمرنگ تر می شود 
و یک گروه زن و مرد کنار هم در دوران قبل از انقلاب 
مسیری را طی می کنند، اشاره کرد. او بیان کرد: همین 
ماجرا باعث شده تا مسعود کیمیایی، سینمایی سیاسی 
فیلم های  غالب  در  آن،  از  پیش  درحالی که  کند.  ارائه 
کیمیایی، فرد علیه جامعه دیده می شود و این نقدی بود 
که آن زمان به »سفر سنگ« وارد می کردند که شورش گروه 

علیه جامعه، به اصطلاح خوب درنیامده است.
نظرم  به  کرد:  عنوان  این باره  در  نیز  منتقد سینما  این 
کیمیایی در »گوزن ها« پیش بینی یک وضعیت انفجاری 
را می کند و در سفر سنگ گویی این پیش بینی به نتیجه 
می رسد. ویژگی بارز سفر سنگ این است که در عین حال 
که مضامین اجتماعی دارد، اما با ژانر وسترن، به نوعی 
بازی می کند. راهیان سنگ در نمایی از این فیلم، سنگ 
را وارد ده می کنند و گاومیش ها در این بار جلوی دوربین 
نمی ایستند و جولان بندی گسترده فیلم به تبع شرایط، 
منصفانه تر و خوشبینانه تر می شود. در عین حال، تذکر 
خود را هم دارد و هم زمان، انسان های ساکن و منفعل را 

نیز به تصویر می کشد.
راستین نیز بیان کرد: اساساً سنگ و حجم آن در هر کادر، 
به نظر ساده  اگرچه  بزرگی است،  در سفر سنگ چالش 
می آید و این چالش بر تمام فیلم حاکم است. به نظرم 
تفاهمی بین کیمیایی و بهارلو در این که، سنگ شخصیت 
اصلی است و انگار آن آدم ها را حرکت می دهد، شکل گرفته 
است و ما یکی از بهترین لانگ شات ها را در »سفر سنگ« 

می بینیم که الگویی برای فیلم های دهه ۶۰ شده است. به 
نظر می رسد سه عنصر انسان، طبیعت و موتیو قصه، با هم 

در »سفر سنگ« پیش می رود.
وی در بخشی دیگر از طوسی پرسید: آیا دوران اوج انقلاب 
بودن  پیشرو  او  یا  تأثیر می گذارد  کارهای کیمیایی  بر 

مسیرش را ادامه می دهد؟
طوسی در جواب بیان کرد: قبل از پاسخ به این سؤال باید 
استفاده های  از لانگ شات،  در »سفر سنگ«  بگویم که 
متنوعی می شود. هم فکری کیمیایی با زنده یاد مرتضی 
ممیز، در کادرها به جنبش اجتماعیِ به هنگامی تبدیل 

می شود.
راستین نیز بیان کرد: به نظرم فیلمسازی؛ شاعرتر از مسعود 
کیمیایی، به معنای استفاده درست از تأویل ها و تفسیرها 
در سینمای ایران نداریم. عنوان »سفر سنگ« خود تأییدی 

بر مضمون این فیلم بود.
طوسی نیز در این باره عنوان کرد: تأثیرپذیری کیمیایی از 
جان فورد که پیش از این در »خاک« هم دیده بودیم؛ در 
دیزالوها، لانگ شات ها، جلو و پس زمینه قاب ها و ... من را 

ناخودآگاه یاد خوشه های خشم می اندازد.
بیان کرد:  بر سینمای کیمیایی  انقلاب  تأثیر  درباره  او 
کیمیایی فیلمساز زمانه شناس است و خوش بینی اش را 
در شرایط واقع بینی، چیره نمی کند. بعد از »سفر سنگ« و 
همراهی و همدلی با جامعه، فیلم »خط قرمز« را می سازد. 

او در فاصله ای کوتاه، نگاهی تغییرپذیر دارد.
راستین در پایان از طوسی پرسید: در شناخت سینمای 
مسعود کیمیایی، چقدر روند بررسی همه فیلم های او 
اهمیت دارد یا مخاطب با هر فیلم به تنهایی می تواند 

ارتباط برقرار کند؟
وی در پاسخ به این سؤال اظهار داشت: اگر بپذیریم نگره 
مؤلف هنوز جاذبه های خود را دارد، باید بگوییم، کیمیایی 
فیلمساز مؤلفی است که عناصری تکرارشونده در آثارش 
به کار می بندد. بخشی از این مشخصه، به المان های 
به شدت سینمایی، در آثار او و نوع و کاربرد میزانسن، 
قهرمان و ضد قهرمان و تغییرپذیری در سیر تاریخی، شیوه 
دیالوگ نویسی در دوران موج نو و ... برمی گردد. بنابراین 
برای شناخت آثار او بهتر است، با این بک گراند و با تماشای 
تمام فیلم هایش آغاز کرد و ادامه داد. او به هیچ وجه، زبان 
سینما را از دست نمی دهد و همیشه نشانه های سینمایی 

در آثارش وجود دارد.
سی وهشتمین جشنواره جهانی فیلم فجر، از ۵ تا ۱۲ خرداد 
۱۴۰۰ به دبیری محمدمهدی عسگرپور نویسنده، کارگردان و 

تهیه کننده سینما در تهران، در حال برگزاری است.

»حسین انتظامی« در واکنش به توقیف »می خواهم زنده بمانم«:

پای مجوزهایمان می ایستیم

»جواد طوسی«:

مسعود کیمیایی به دنیای پیرامونش بی توجه نیست

جهان سینماسینمای ایران

کاهش تماشاگران چینی »سریع و خشمگین« 
به خاطر اظهارات جان سینا

سینماروهای چین ترمز »سریع و خشمگین« را کشیدند 
و فیلم پرفروش یونیورسال در هفته دوم از 
درصدی  کاهش ۸۵  با  در چین  اکرانش 
مخاطبان روبرو شد و تنها ۲۰.۸ میلیون 
دلار دیگر فروخت تا مجموع فروشش پس 
از ۲ هفته به ۱۳۶ میلیون دلار برسد، شاید 
نتوان با قاطعیت گفت اما اظهارات جان سینا 
درباره تایوان می تواند با اقتدار این فیلم در بازار فروش چین 

مرتبط باشد.

درگذشت بدل کلینت ایستوود
وین )بادی( ون هورن که در بیش از ۳۰ فیلم 

و  بود  کرده  همکاری  ایستوود  کلینت  با 
کارنامه اش  در  را  فیلم  چند  کارگردانی 
داشت، از دنیا رفت، وی که از سال ۱۹۶۷ 
همکاری با ایستوود را آغاز کرده بود، در 

دوره بعد به عنوان مدیر بدلکاری فیلم های 
ایستوود تا سال ۲۰۱۱ و ساخته شدن فیلم »جی.

ادگار« به همکاری با وی ادامه داد.

»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »کیومرث ملک مطیعی« 
- هنرپیشه فقید - را گرامی می دارد

اکران آنلاین

اکران آنلاین دو فیلم از ۱۲ خرداد

و  رزم  رضا  کارگردانی  به  »مکالمات«  سینمایی  فیلم های 
»جوجه ها آخر پاییز جیغ می کشند« به کارگردانی و نویسندگی 
آنلاین  اکران  »هنروتجربه«  ویژه  در صفحه  خردادماه  از ۱۲ 

می شود.
ایرنا، فیلم سینمایی  از  به نقل  به گزارش »دنیای هوادار« 
مکالمات به مدت زمان ۱۰۲ دقیقه داستان بیژن است که تنها 
زندگی می کند و مجرد است. او دانش آموخته فیزیک و به 
تدریس مشغول است و مدتی است که می خواهد دلیل اصلی 
این را  که چرا از نگاه دیگران انسان موفقی نیست در خودش 

پیدا کند.
مرتضی خدمت لو، سونیا نبی، نوید برادران، حمید رضا سام 
خانیانی، ابراهیم گله دارزاده، منصوره کارون، جمال کامران 
شورجه، علی جانب الهی، گلنوش قهرمانی، مسیح نوروزی، 
بازیگران  اسدی  نوید  زاده،  مقامی  مینا  کلانتری،  حمید 

مکالمات هستند.
فیلم سینمایی جوجه ها آخر پاییز جیغ می کشند به  کارگردانی 
و نویسندگی فیلمنامه مجتبی اسپنانی و تهیه کنندگی مجید 
صدیقی به مدت ۹۸ دقیقه دیگر فیلمی است که به عنوان 

اثری جدید به اکران آنلاین »هنروتجربه« می پیوندد.
در خلاصه داستان این فیلم آمده است: »آخر هفته ها، خانه 
شهره پاتوق دوستان اوست. از این میان آقای »این« – مردی 
بسیار چاق – یک شب در توالت خانه می میرد. آن ها تلاش 
می کنند جنازه او را از داخل توالت بیرون بکشند.  مشکل دوم 
بیرون بردن جسد او از خانه است. هاله یکی از دوستان شهره 
راه حلی برای این کار دارد. پیرمردِ صاحب خانه اما برای بازدید 

از راه می رسد...«
شهره موسوی، امین پناهی، رامین سامانی، اسماعیل سلمانی، 
سمانه قاسمی، محمد شیشه فروش، مرتضی ریحانی بازیگران 

جوجه ها آخر پاییز جیغ می کشند هستند.
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ورزشی »دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »شعبان محمدی«
 -  پیشکسوت فقید والیبال - را گرامی می دارد

دیالوگ

سرخابی

آقای دستیار، متخصص ۳52 ایتالیایی؛

یارِ غارِ پراندلی، دستیار فرهاد شد!
گابریل پین، دستیار فرهاد مجیدی به جمع آبی پوشان اضافه 
به عنوان دستیار  آینده  گابریل پین که هفته  خواهد شد، 
قابل  پیشینه  اضافه می شود،  آبی پوشان  به جمع   مجیدی 
توجهی دارد و از کارنامه درخشانی در فوتبال ایتالیا بهره مند 

است.
»گابریل پین« از این پس قرار است مشاور )شما بخوانید 
مربی( استقلال باشد؛ وی به طور حتم کارنامه ای درخشان 
در دوران مربیگری دارد چرا که نشستن روی نیمکت تیم 
ملی ایتالیا برای هر فوتبالیستی در سرزمین چکمه رویایی 

بزرگ است.
تیم فوتبال استقلال تهران، پس از جدایی فراز کمالوند از 
کادر فنی این تیم، مدت ها به دنبال جانشینی برای او بود، 
این مساله حتی به جایی کشیده شد که برخی از کارشناسان 
باعث شده  کمالوند  نبود دستیاری هم چون  بودند،  معتقد 
استقلال در بازگشت از بازی های آسیایی افت قابل توجهی 
کند و این مساله باعث شد مجیدی و کادرش به دنبال پر 

کردن این خلاء باشند.
پس از کش و قوس های فراوان اما، فرهاد مجیدی گابریل 
پین را به عنوان دستیار خود معرفی کرد، قبل از اعلام رسمی 
باشگاه استقلال، گمانه زنی های زیادی درباره عقد قرارداد با این 
مربی ایتالیایی مطرح شد اما با تجدید نظر در قوانین حضور 
خارجی ها در فوتبال، این مربی فصل بعد به طور رسمی با 

باشگاه استقلال قرارداد خود را می بندد.
گابریل پین ۵۹ ساله، فوتبال خود را از سال ۱۹۷۵ و با تیم 
یونتوس آغاز کرد، او در پست هافبک بازی می کرد و حدود ۶ 
سال با تیم یوونتوس همراه بود، دوران اصلی بازیگری پین 
مربوط به تیم لاتزیو است و در ۱۹۶ بازی برای این تیم، ۹ 
گل به ثمر رسانده است، پین هم چنین در ۲ مقطع متفاوت 
برای تیم پارما به میدان رفت و در ۱۶۴ بازی، ۹ گل برای این 
تیم به ثمر رسانده است، پایان دوران بازیگری گابریل پین 
به تیم پیاچنزا ایتالیا برمی گردد و او در سال ۱۹۹۷ از فوتبال 

خداحافظی کرد.
عنوان  به  رسمی  به صورت  را  خود  کار  سال ۲۰۰۱  در  پین 
مربی در تیم پارما آغاز کرد و تا سال ۲۰۰۴ در این تیم به 
عنوان مربی حضور  داشت. پس از آن این مربی ایتالیایی به 
تیم فیورنتینا رفت و تا سال ۲۰۱۰ به عنوان مربی کار خود را 
پیش برد. نقطه عطف کارنامه مربی گری گابریل پین به تیم 
ملی ایتالیا بازمی گردد جایی که این مربی کنار چزاره پراندلی 
هدایت لاجوردی پوشان را برعهده داشت. او از سال ۲۰۱۰ تا 
۲۰۱۴ در تیم ملی ایتالیا بود و با این تیم در یورو ۲۰۱۲ به 

مقام نایب قهرمانی یورو رسید.
پس از تیم  ایتالیا، پین در تیم های گالاتاسرای، والنسیا، 
النصر و جنوا به عنوان مربی کار خود را پیش برد و در حال 
حاضر به عنوان مربی تیم استقلال و دستیار فرهاد مجیدی در 

جمع آبی پوشان پایتخت حضور خواهد داشت.
گابریل پین حالا به استقلال آمده است تا در نقش مشاور به 
فرهاد مجیدی کمک کند، وی باید از این پس در تیمی باشد 
که عنوان پرافتخارترین تیم ایران را در قاره آسیا یدک می کشد 
و هر چند در لیگ برتر شانس زیادی برای قهرمانی ندارد اما در 
جام حذفی به دنبال جام است و می خواهد در لیگ قهرمانان 

آسیا به بالاترین مراحل صعود کند.
گابریل پین، تخصص و تبحر ویژه ای در پیاده سازی سیستم 
۳۵۲ ایتالیایی دارد، همین امر موجب شده، که در هفته های 
اخیر فرهاد مجیدی استقلالی ها را با همین چینش به مصاف 

رقبا فرستاده است.

»حامد اخوان«، رییس سابق هیات ژیمناستیک استان 
در  هوادار«،  دنیای  »روزنامه  با  گفت وگو  در  گلستان 
واکنش به برگزار نشدن انتخابات هیات های ژیمناستیک 
ژیمناستیک  فدراسیون  انتخابات  آستانه  در  استان ها 

واکنش نشان داد.
فدراسیون  رئیس  این خصوص گفت:  در  اخوان  حامد 
آیین نامه ای  ضعف  از  خوبی  به  تاکنون  ژیمناستیک 
برداری کرده است،  بهره  انتخابات هیات های استانی 
اینچه درگاهی در دوره چهار ساله مسئولیت خود، رییس 
20 هیات ژیمناستیک را عوض کرده است، این تغییرات 
توسعه  و  استعدادها  کشف  استانی،  منابع  جذب  به 
زیرساخت های ژیمناستیک کمتر کمک کرده اما حداقل 
تعدادت زیادی از اعضاء مجمع فدراسیون را به اردوگاه 
انتخاباتی ایشان کشانده است، در اصل طی دو سال اخیر 
که کشور درگیر کرونا بوده است، فدراسیون ژیمناستیک 
درگیر یارگیری برای کسب نتیجه در انتخابات فدراسیون 
ها بوده، نتیجه انتخابات هیات های استانی و شکایت های 
مطرح شده در 5 استان و جلوگیری از برگزاری انتخابات 
6 استانی که احتمال موفقیت کاندیدای اینچه درگاهی 
در آن کمتر است گویای این بازی است، وزارت ورزش و 

جوانان هم تاکنون نظاره گر بوده است.
وی افزود: این اتفاقات از آنجا ناشی می شود که رئیس 
و  است  استانی  هیات های  مجمع  رئیس  فدراسیون، 
خود را محق به تشخیص صلاحیت اعضاء مجمع می 

داند، همین امر باعث دخالت های بی رویه و رفت و 
برگشت های مکرر لیست اعضاء مجمع بین اداره ورزش 
و جوانان استان های مختلف و فدراسیون ژیمناستیک 
می شود، این فرآیند آنقدر طولانی و فرسایش پیدا می 
کند تا در نهایت همه خسته شده و رییس فدراسیون به 
خواسته اش می رسد، این اتفاق شرایطی به وجود آورده 
که افراد توانمند و شایسته مدیریت هیات های ورزشی در 
استان ها در مسند کار قرار نگیرند و تنها کسی که هم رای 

رئیس فدراسیون است، رییس هیات شود.
آیا  کرد:  فدراسیون تصریح  لیگ  اسبق سازمان  رئیس 
به  انتخابات  شیوه  این  آیا  نیست؟  باطل  فرآیند  این 
اعتلای ورزش استان ها کمک می کند؟ امروز هم در 
استان هایی مثل تهران، اصفهان و فارس که رای شان در 
مجمع پراهمیت است همین اتفاق افتاده است، حالا 
سیستان و بلوچستان و خراسان شمالی و همدان بماند، 
گویی رییس فدراسیون قفلی بر برگزاری انتخابات این 
هیات ها زده و کلید آن را قورت داده است، البته این 
روزها فدراسیون اصلا به فکر استان ها نیست و صرفاً 
پیگیری تائید صلاحیت رئیس فعلی خواب و خوراک 
های  سال  طی  کارها  این  اگر  است،  شده  فدراسیون 
گذشته درست انجام می شد، امروز موضوع رد صلاحیت 
از سوی سازمان بازرسی و این دوندگی های بی امان به 

وجود نمی آمد.
اینچه  کرد:  خاطرنشان  پایانِ صحبت هایش  در  اخوان 

درگاهی خودش در انتخابات تمام هیات های استانی 
دخالت و اعمال نظر کرده اما حالا که سازمان بازرسی 
و وزارت ورزش به درستی او را فاقد صلاحیت مدیریتی 
دانسته به زمین و زمان متوسل می شود تا هر طور شده 
باردیگر به فدراسیون برگردد، جایی که طی ۴ سال کاری 

در آنجا انجام نداده است.

در   AFC آسیا،  فوتبال  کنفدراسیون  سایت  اعلام  با 
جدیدترین احکام انضباطی خود دو بازیکن تیم های 
استقلال و پرسپولیس و سرمربی آبی ها را جریمه کرد 
و باشگاه پرسپولیس هم درخصوص شکایت هندی ها 
جریمه شد، فرهاد مجیدی به دلیل غیبت در نشست 
خبری پیش از دیدار با الدحیل، ۱۰ هزار دلار جریمه شد 
که باید ۲ هزار و ۵۰۰ دلار از این مبلغ را در مدت ۹۰ روز 
پرداخت کند، باشگاه استقلال به دلیل تضمین نکردن 

حضور سرمربی خود در نشست خبری پیش از بازی با 
الدحیل، ۱۰ هزار دلار جریمه شد.

وریا غفوری به دلیل اظهارات بعد از دیدار مقابل الشرطه 
عراق که بی احترامی تلقی شد، به ۵ هزار دلار جریمه 
محکوم شد که ۳ هزار و ۷۵۰ دلار آن به مدت دو سال 
تعلیق شده، وی هزار و ۲۵۰ دلار از این مبلغ را باید تا 
۹۰ روز پرداخت کند، هم چنین باشگاه پرسپولیس به 
دلیل پست اینستاگرامی از یک بازی خانگی در لیگ 
قهرمانان آسیا بعد از کرونا محروم و ۱۷ هزار و پانصد 

دلار جریمه شد. 
از انتشار یک پست اینستاگرامی حاشیه ساز در  پس 
هند،  کشور  درباره  پرسپولیس  باشگاه  رسمی  صفحه 
باشگاه گوای هند از پرسپولیس به AFC شکایت کرد 
و در نهایت کمیته انضباطی کنفدراسیون فوتبال آسیا 
حکم نهایی را صادر کرد، بر همین اساس یک منبع 
این  که  گفت  ایسنا  به  پرسپولیس  باشگاه  در  مطلع 
باشگاه در این پرونده به پرداخت 17 هزار و ۵00 دلار 
به عنوان جریمه و برگزاری یک بازی بدون تماشاگر 
محکوم شده است، دیدار بدون تماشاگر پرسپولیس در 
لیگ قهرمانان آسیا بعد از پایان بیماری کرونا اعمال 

می شود.
در رای کنفدراسیون آسیا، باشگاه پرسپولیس درحالی 
به پرداخت ۱۷ هزار و ۵۰۰ دلار جریمه نقدی و برگزاری 
یک بازی بدون حضور تماشاگر بعد از اتمام پاندمی 
کرونا محکوم شده که باشگاه پرسپولیس در این مطلب 
شده  منتشر  زمانی  در  شده  یاد  پست  که  کرد  تاکید 
است که ارکان بخش رسانه ای باشگاه، درون هواپیما 
و مسافر هند بودند و آن پست بدون دخالت و نظر 

باشگاه، منتشر شده بود.
هنگام عزیمت کاروان پرسپولیس به هند )۲۱ فروردین( 
آسیا،  قهرمانان  لیگ  گروهی  مرحله  برگزاری  جهت 
پستی در صفحه رسمی باشگاه در مورد واقعه تاریخی 
فتح هند توسط نادرشاه منتشر شد. این در حالی بود 
که این پست خیلی زود از روی صفحه باشگاه حذف 
شد و پس از آن باشگاه با انتشار پستی دیگر از رابطه 

فرهنگی ایران و هند مطالبی را عنوان کرد.
همچنین مهدی ترابی، بازیکن پرسپولیس نیز به دلیل 
با  مسابقه  از  قبل  خبری  نشست  برگزاری  در  تأخیر 
الوحده، به پرداخت ۲ هزار دلار جریمه نقدی محکوم 

شد که ۵۰۰ دلار آن را باید تا ۹۰ روز پرداخت کند.

»رئیس اسبق سازمان لیگ فدراسیون ژیمناستیک« در گفت و گو با دنیای هوادار:

گویا رئیس فدراسیون، قفلی بر برگزاری انتخابات برخی 
هیات های استان ها زده و کلید آن را قورت داده است

آبی ها

AFC بازهم سرخابی ها را نقره داغ کرد؛

ایرانی ها همچنان مشتری دست به نقد احکام کنفدراسیون فوتبال آسیا

این اتفاقات از آنجا ناشی می شود که رئیس فدراسیون، رئیس مجمع هیات های استانی است و خود را 
محق به تشخیص صلاحیت اعضاء مجمع می داند، همین امر باعث دخالت های بی رویه و رفت و برگشت 

های مکرر لیست اعضاء مجمع بین اداره ورزش و جوانان استان های مختلف و فدراسیون ژیمناستیک می شود، 
این فرآیند آنقدر طولانی و فرسایش پیدا می کند تا در نهایت همه خسته شده و رییس فدراسیون به خواسته اش 

می رسد، این اتفاق شرایطی به وجود آورده که افراد توانمند و شایسته مدیریت هیات های ورزشی در استان ها 
در مسند کار قرار نگیرند و تنها کسی که هم رای رئیس فدراسیون است، رییس هیات شود.
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»دنیای هوادار« یاد و خاطر زنده یاد »حبیب الله بلور«-  کشتی گیر، ورزشی
مدیر ورزشی و هنرپیشه فقید سینما - را گرامی می دارد

تازه ترین رده بندی تیم های باشگاهی
 فوتبال جهان؛

پرسپولیس سوم 
و استقلال سیزدهم آسیا!

بر اساس تازه ترین رده بندی تیم های باشگاهی فوتبال جهان 
که روز گذشته ۱۱ خرداد از سوی سایت »فوتبال دیتابیس« 
اعلام شد، تیم فوتبال پرسپولیس در رتبه نخست ایران قرار 

گرفت.
سرخپوشان پایتخت در رده بندی جهانی با ۱۶۱۸ امتیاز و 
بدون تغییر نسبت به هفته گذشته در رتبه ۹۸ و بالاتر از 
انگلیس قرار  برایتون  تیم های مطرح بشیکتاش ترکیه و 
گرفتند، همچنین پرسپولیس در رده بندی تیم های آسیایی 

مانند هفته قبل در رتبه سوم قرار دارد.
امتیاز،  با ۱۵۳۰  شاگردان فرهاد مجیدی در تیم استقلال 
مانند رده بندی پیشین در رتبه دوم فوتبال باشگاهی ایران 
قرار گرفته است، آبی پوشان پایتخت با ۹ پله صعود نسبت 
به هفته قبل در سطح جهانی در رده ۲۲۴ جای گرفتند. 
استقلالی ها بدون تغییر در قاره آسیا در رتبه سیزدهم باقی 

ماندند.
سپاهان با ۱۵۰۱ امتیاز، سومین تیم برتر فوتبال ایران است. 
طلایی پوشان اصفهانی با ۳ پله صعود نسبت به هفته قبل 
در رتبه ۲۸۸ جهان جای گرفتند و بدون تغییر همچنان در 

رتبه ۱۷ قاره کهن قرار دارند.
در این رده بندی تیم های تراکتور، فولاد، پدیده، ذوب آهن 
و صنعت نفت آبادان هم به ترتیب در رتبه های چهارم تا 

هشتم فوتبال ایران قرار دارند.
اول  تیم  آسیا، جایگاه ۵  قاره  در  رده بندی  این  اساس  بر 
تغییری نکرده و مانند رده بندی پیشین کاوازاکی ژاپن با 
۱۶۶۱ امتیاز صدرنشین است، تیم الهلال عربستان، حریف 
استقلال در لیگ قهرمانان آسیا، با ۱۶۳۰ امتیاز در رتبه دوم 
جای گرفته است، پس از شاگردان یحیی گل محمدی در تیم 
پرسپولیس تیم جونبوک موتورز کره جنوبی با ۱۶۰۹ امتیاز 
در رتبه چهارم است و الدحیل قطر با ۱۶۰۲ امتیاز همچنان 

در رتبه پنجم قرار دارد.
در رده بندی جهانی نیز جایگاه ۴ تیم نخست جدول تغییری 
نداشته و تیم فوتبال بایرن مونیخ با ۲۰۵۲ امتیاز مانند هفته 
گذشته در صدر جدول ایستاده است. پس از سرخپوشان 
آلمانی، منچسترسیتی با ۱۹۸۲ امتیاز در رتبه دوم قرار دارد.

اینترمیلان با ۱۹۴۴ امتیاز همچنان رتبه سوم را در اختیار 
دارد، رئال مادرید با ۱۹۳۷ امتیاز در رتبه چهارم ایستاده و 
چلسی قهرمان جدید اروپا با ۱۹۲۵ امتیاز و ۴ پله صعود به 

رتبه پنجم رسیده است.

نشست بحث و تبادل نظر هیات های ورزشی، با حضور 
مجتبی جانعلی مدیرکل ورزش و جوانان استان جمعی از 
معاونین اداره ورزش و جوانان و روسای هیات های ورزشی 

استان البرز، روز سه شنبه یازدهم خرداد ماه برگزار شد.
نشست روسای هیات های ورزشی استان البرز با جانعلی 
مدیرکل ورزش و جوانان استان در سالن اجتماعات اداره کل 
ورزش استان برگزارشد، این نشست در خصوص برنامه ریزی 
و هماهنگی در چارچوب حیطه وظایف هیات های ورزشی 
برگزار شد، همچنین  پیشِ رو  رویداد های  در  البرز  استان 
روسای هیات ها هم پس از اظهارات مدیرکل و معاونین 
برنامه های  و  پرداختند  خود  نظرات  نقطه  بیان  به  وی، 
پیشنهادی خود را درخصوص مسائل مختلفِ مطرح شده، 

ارائه کردند.
روسای  از  برخی  هم اندیشی،  نشست  این  در  همچنین 
هیات های ورزشی به بیان وضعیت و مشکلات زیرمجموعه 
خود پرداختند و در این راستا پیشنهاداتی را هم ارائه نمودند.

البرز هم  مجتبی جانعلی مدیرکل اداره ورزش و جوانان 
در این جلسه با اشاره به نزدیک بودن انتخابات ریاست 
جمهوری و شوراهای شهر، با تاکید بر حضور حداکثری 
مردم، از جوامع ورزشی درخواست کرد، فضای جامعه را برای 
حضوری پُرشور در انتخابات، با دعوت از جامعه ورزش و 

آحاد مردم، فراهم کنند.
ادامه  در  البرز  استان  جوانان  و  ورزش  اداره  مدیرکل 
صحبت هایش نکاتی را هم درخصوص وظایف هیات های 
ورزشی و نوع عملکرد آن ها در انتخاباتِ پیشِ رو گوشزد کرد.

اما در حاشیه این نشست، مجتبی جانعلی مدیرکل ورزش 
و جوانان استان البرز در گفت وگویی اختصاصی با خبرنگار 
روزنامه دنیای هوادار درخصوص شرایط نمایندگان استان 

البرز در رشته فوتبال، توضیحاتی ارائه داد.
مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز در ابتدا گفت: درخصوص 
شرایط تیم گل ریحان، از ابتدای ورودِ ما به استان البرز، طی 
جلساتی که داشتیم، نهایت تلاش خود را انجام دادیم تا تیم 
را تقویت کنیم، گرچه انتقادات زیادی به مدیرعامل این باشگاه 
داریم، زیرا پیگیری هایی که در جهت حضور مدیران گل ریحان 
در اداره کل باید صورت می گرفت، بسیار دیر انجام شد و 

متاسفانه این موضوع برای خودِ گل ریحان مشکل ساز شد.
وی افزود: حتی به علت اینکه نمی توانستیم با مدیران این 
باشگاه در جهت، حل موانع و مشکلات پیشِ روی تنها 
نماینده استان البرز در لیگ یک، دیدار کنیم، شخصا سرِ 

مسابقه این تیم رفتم که بتوانم مدیران این تیم را ببینم.
متعددی  جلسات  بهرحال  کرد:  تصریح  جانعلی  مجتبی 
درخصوص حل چالش های متعدد این تیم برگزار شد و 
اداره ورزش و جوانان هم نهایت تلاش خود را در این زمینه 
تا اینجای کار انجام داده است تا شرایط گل ریحان برای ادامه 

رقابت های لیگ یک، وضعیتی پایدار باشد.
مدیرکل ورزش و جوانان گفت: از هیات فوتبال استان البرز 

هم درخواست کردیم مانند همیشه در کنار گل ریحان باشد، 
امیدواریم حداقل تا پایانِ این فصل، امتیازِ استان البرز در 
این رقابت ها حفظ شود و با تلاش تمامی عواملِ مربوطه، 

گل ریحان در لیگ یک بماند.
جانعلی تصریح کرد: درخصوص تیم هایی که در لیگ سه 
حضور دارند، اداره کل ورزش و جوانان استان البرز، هر تلاشی 
که بتواند را انجام خواهد داد تا در فصل آتی بتوانیم در 
سطحی بالاتر نماینده ای داشته باشیم و نمایندگان ما صعود 

را در این فصل تجربه کنند.
وی افزود: همچنین در جلسه شورای اداری استان مصوب 
شد، جلسه ای برای حل مشکلات و موانع پیشِ رو این تیم ها 
هم برگزار شود تا نمایندگان لیگ سه ای البرز، به عنوان 

بازوان فوتبال استان شرایط پایداری را تجربه کنند.
جانعلی در پایان خاطرنشان کرد: رفتن سایپا از البرز، اشتباه 
بزرگی بود، قطعا اگر در آن زمان بنده متولی ورزش استان 
البرز بودم، اجازه خروج یک تیم لیگ برتری را از استان 
نمی دادم، اما هنوز درحال رایزنی هستیم تا بتوانیم شرایطی 
را فراهم کنیم، تا بازهم استان البرز در بالاترین سطح فوتبال 
به  نیاز  امر خطیر  این  البته  ایران صاحب نماینده شود، 
همیاری و یک همت دسته جمعی دارد و باید ظرفیت های 

استان البرز برای داشتن نماینده لیگ برتری فراهم شود.

در حاشیه نشست بحث و تبادل نظر هیات های ورزشی و مدیرکل ورزش و جوانان استان البرز؛

مجتبی جانعلی: تمامِ توانمان را برای حفظ گل ریحان در لیگ یک خواهیم گذاشت

آسیادیدگاه

محمدرضاولیزاده

دبیرسرویسورزشی

قرعه کشی نهمین دوره مسابقات جام جهانی فوتسال:

فوتسالِ ایران در گروهِ مرگ!

آغاز اردوی یازدهم تیم ملی کشتی فرنگی از 1۳ خرداد؛

پیش به سوی المپیک توکیو!

دوره  نهمین  کشی  قرعه  دیروز  عصر 
مسابقات جام جهانی فوتسال برگزار شد و 
24 تیم حاضر در این رقابت ها، حریفان 
خود را شناختند، این مسابقات شهریور ماه 
در کشور لیتوانی برگزار خواهد شد و گروه 

بندی آن به شرح زیر خواهد بود:
جهانی  جام  شده  انجام  قرعه کشی  بنابر 
فوتسال، ملی پوشان ایران در گروه ششم 
این رقابت ها باید به مصاف تیم های ملی 
که  بروند  آمریکا  و  صربستان  آرژانتین، 

قدرتمندترین حریف آنها آرژانتین است، اما 
آمریکا و صربستان نیز با توجه به نمایش 
دارند،  همواره  که  جنگده ای  و  فیزیکی 

می تواند کار ایران را سخت کنند.
آرژانتین در دوره قبل رقابت های جام جهانی 
موفق شد در دیدار پایانی برابر روسیه به 
پیروزی دست یافته و قهرمان جهان شود. 
پرتغال  بر  غلبه  با  ایران هم  پوشان  ملی 
توانستند در جایگاه سوم قرار بگیرند. نهمین 
دوره مسابقات جام جهانی فوتسال در سال 

۲۰۲۱ از ۲۳ شهریور تا ۱۱ مهر ماه به میزبانی 
لیتوانی برگزار می شود.

گروه اول: لیتوانی، کاستاریکا، قزاقستان، 
ونزوئلا

گروه دوم: روسیه، مصر، گواتمالا، ازبکستان
گروه سوم: پرتغال، تایلند، جزایر سلیمان، 

مراکش، 
گروه چهارم: برزیل، جمهوری چک، پاناما، 

ویتنام
گروه پنجم: اسپانیا، پاراگوئه، ژاپن، آنگولا

صربستان،  ایران،  آرژانتین،  ششم:  گروه 
آمریکا

برنامه مسابقات ایران در جام جهانی فوتسال 
۲۰۲۱ لیتوانی:

بازی نخست )۱۴ سپتامبر / ۲۳ شهریور(:
 صربستان - ایران

بازی دوم )۱۷ سپتامبر / ۲۶ شهریور(:
 ایران - ایالات متحده آمریکا

بازی سوم )۲۰ سپتامبر / ۲۹ شهریور(:
 ایران - آرژانتین

یازدهمین مرحله اردوی تیم ملی کشتی فرنگی از ۱۳ خرداد 
آغاز می شود، مرحله اردوی تیم ملی کشتی فرنگی بزرگسالان 
برای حضور در بازی های المپیک ۲۰۲۱ توکیو، روزهای ۱۳ 
تا ۲۳ خرداد در خانه کشتی شهید مصطفی صدرزاده برگزار 
می شود. اسامی نفرات دعوت شده به این اردو به شرح زیر 
است: ۵۵ کیلوگرم: سجاد عباس پور )مازندران( پویا دادمرز 
)خوزستان( محمدهادی شعبانی )فارس( ۶۰ کیلوگرم: علیرضا 

نجاتی )قم( مهدی محسن نژاد، مهرداد مردانی )خوزستان( امید 
آرامی )سیستان و بلوچستان( پویا ناصرپور )خوزستان( ۶۳ 
کیلوگرم: میثم دلخانی )فارس( محمد نوربخش، آرمین محب 
ثابت )تهران( ۶۷ کیلوگرم: محمدرضا گرایی )فارس( حسین 
اسدی، محمد الیاسی )خوزستان( محمدجواد رضایی )قم( ۷۲ 
کیلوگرم: امین کاویانی نژاد )خوزستان( محمدرضا مختاری 
محمدعلی  کیلوگرم:   ۷۷ )مازندران(  ارسلان  علی  )فارس( 

گرایی )فارس( پژمان پشتام )تهران( پرهام قنبری )فارس( ۸۲ 
کیلوگرم: رسول گرمسیری )خوزستان( ۸۷ کیلوگرم: حسین 
نوری )البرز( رامین طاهری )خوزستان( ناصر علیزاده )مازندران( 
یوسف قادریان )البرز( ۹۷ کیلوگرم: محمدهادی ساروی، مهدی 
بالی )مازندران( مهدی فلاح )تهران( آرمان علیزاده )خوزستان( 
۱۳۰ کیلوگرم: امیر قاسمی منجزی، امین میرزازاده )خوزستان( 
علی اکبر یوسفی )مازندران( بهنام مهدی زاده )تهران( پارسا 
نظری )فارس( سرمربی: محمد بنا، مربیان: رسول جزینی، بهروز 
حضرتی پور، لقمان رضایی، حبیب اله اخلاقی، فرشاد علیزاده، 
عادل بالی تبار، متخصص تغذیه: دکتر رامین امیرساسان، 

پزشک: دکتر تورج ملک محمدی، ماساژور: محمد علیزاده

جام جهانی فوتسال

گوش شکسته ها
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»محسن رضایی« بیان کرد:

اولین وعده قابل تحقق من پرداخت 
یارانه ۴۵۰ هزار تومانی است

سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری، پرداخت یارانه 
۴۵۰ هزار تومان به ۴۰ میلیون نفر را نخستین وعده قابل 
تحقق خود عنوان کرد و گفت: عملیاتی شدن یارانه را از نیمه 

دوم سال طبق برنامه ریزی انجام شده شروع می کنیم.
محسن رضایی در حاشیه نشست با اعضای اتاق بازرگانی 
در جمع خبرنگاران با انتقاد از رویه صدا و سیما، گفت:  صدا 
وسیما نباید خود را رقیب نامزدهای انتخاباتی بداند، شبکه 
خبر را گوش می کردم دو کارشناس آمده بودند یک طرفه 
بدون اینکه نماینده ای از طرف ستادهای نامزدهای انتخاباتی 
باشد برنامه ها و شعارهای نامزدها را هماهنگ و همفکر با 

یکدیگر نقد می کردند. 
وی افزود: تقاضا می کنم اجازه بدهید نامزدهای انتخاباتی 
خود با هم رقابت کنند و رقیبی خارج از این صحنه نداشته 

باشند.
نامزد انتخابات ریاست جمهوری همچنین اتاق بازرگانی، 
اصناف و تعاون را سه رکن مهم پارلمان بخش خصوصی 
دانست و گفت: تاکنون رابطه دولت با بخش خصوصی جنبه 
تشریفاتی داشته است، اما ما این رابطه را در حد جلسات 
هیات دولت ارتقا داده و هیچ تصمیمی را بدون مشورت با 

این پارلمان نخواهیم گرفت.
پارلمان  مشورت  با  را  کشور  اقتصادی  مدیران  افزود:  وی 
بخش خصوصی منصوب و از نظرات و نظارت های آن ها در 

بهبود اقتصاد و پیشرفت کشور استفاده خواهم کرد.
رضایی تحقق یارانه ۴۵۰ هزار تومانی را سریع ترین وعده 
محقق شدنی خود عنوان و تصریح کرد:  این یارانه زودتر از 
هر چیز دیگر عملیاتی خواهد شد و عده ای جوسازی نکنند 
که منابع آن از کجا خواهد آمد. پول پاشی در این کشور به 
اندازه کافی انجام می شود و ما فقط بخشی از آن را هدایت 
می کنیم چون سالانه ۱۳۸ میلیارد دلار از بیت المال در کشور 

توزیع می شود که مشخص نیست به کجا می رود.
نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری با بیان 
اینکه داد و بیداد طرفداران رانتخواران بلند شده که چرا فلانی 
از یارانه ۴۵۰ هزار تومانی سخن می گوید، گفت: این همه از 
مفت خواران و غارتگران بیت المال حمایت نکنید. من بهتر 
از شما می دانم منابع این کار را از کجا تامین کنم. ما فقط 
۱۳۸ میلیارد دلار یارانه پنهان در این کشور به طرز غلطی 
تخصیص داده می شود، را هدایت خواهیم کرد، اما چرا سر و 

صدای شما بلند شده و داد و فریاد می کنید؟
سال  دوم  نیمه  از  را  یارانه  شدن  عملیاتی  گفت:  رضایی 
طبق برنامه ریزی انجام شده شروع می کنیم و اینکه عده ای 
می گویند از فردا شروع کن! اینطور نیست که از همین فردا 
شروع شود. ما شروع می کنیم، اما پرقدرت شروع می کنیم و 
تضمین می کنیم حرفی که می زنیم را عملیاتی خواهیم کرد.
وی افزود: ما و برادران ما در انقلاب هر حرفی زدیم عملی 
کردیم. گفتیم خرمشهر را آزاد می کنیم که کردیم و گفتیم 
کمتر از سه ماه آینده به حکومت داعش پایان خواهیم داد 
که این کار را کردیم و گفتیم اگرآمریکا غلطی کند توی 
دهانش می زنیم که این کار را هم انجام دادیم. ما اهل 
حرف زدن بدون عمل نیستیم چون قصد داریم دولت اقدام 

و تحول را تشکیل دهیم.

قاضی زاده هاشمی: دو ماهه کرونا را جمع می کنم

مهرعلیزاده: یارانه پنج  دهک پایین را پنج  برابر می کنم
انتخابات

بسیار  را  کرونا  ریاست جمهوری مساله  انتخابات  نامزد 
جدی و اورژانسی توصیف کرد و گفت: دو تا سه ماهه این 
موضوع را جمع می کنیم تا مردم خاطرجمع شوند که سال 

بعد می توانند زندگی عادی داشته باشند.
امیرحسین قاضی زاده هاشمی در گفت و گویی گفت: 
بورس و رمز ارزها بحرانی است و این به معنای این نیست 
که این برنامه اساسی ما در حوزه اقتصاد است بلکه برنامه 
اساسی ما در حوزه اقتصاد ایجاد ثبات در قیمت ها به 
صورت دایمی برای کنترل تورم و ثبات در نرخ تورم است.

نامزد انتخابات ریاست جمهوری عنوان کرد: اولین کاری 
که باید انجام دهیم، حل کردن قضیه بورس است بنابراین 
کاملا  کرونا  قضیه  مثلا  دارد  اورژانسی  فاز  یک  دولت 
این موضوع  اورژانسی است و ۶۰ درصد مشاغل گرفتار 
شده اند و باید در این زمینه اورژانسی عمل کرد و دو سه 
ماهه این موضوع را جمع کنیم، قاضی زاده هاشمی در 
ادامه بیان کرد که باید این مساله را جمع و جور کنیم 
تا مردم خاطرجمع شوند که می توانند سال بعد زندگی 

عادی داشته باشند.

اولویت هایش  محسن مهرعلیزاده در گفت وگویی درباره 
درصورت پیروزی در انتخابات گفت: دو اقدام در دستور 
کار روزهای اول ریاست جمهوری من قرار داد و در روز 
اول چند فرمان صادر خواهم کرد که بررسی حداکثر ۲ 
ماهه درباره چگونگی عملیاتی کردن افزایش پنج برابری 
یارانه های نقدی برای پنج دهک پایین جامعه، یکی از 

آنهاست.
ارقام  از بررسی آمار و  انتخابات ریاست جمهوری  نامزد 
چگونگی عملیاتی کردن طرح افزایش یارانه ها خبر داد و 
افزود: اینکه عرض می کنم بررسی، به این دلیل است که 
عدد و رقم ها را دیده ام و می دانم چقدر افزایش یارانه ها به 

بودجه فشار خواهد آورد. به نظر من حتی قبل از تصویب 
در مجلس، از ساختار بودجه هم فعلی می توان این کار 
را کرد و راهش را هم پیدا کرده ام و احتمالا از ماه سوم 

شروع به فعالیت دولت جدید می تواند عملیاتی شود.
مهرعلیزاده، صدور یک بخشنامه مختصر به جای هزاران 
بخشنامه قبلی در خصوص تولید، صادرات و موارد مشابه 
را دیگر دستور کار روز اول ریاست جمهوری خود عنوان کرد 
و گفت: هدف این بخشنامه بسیار مختصر این است که 
موانع تولید را در سیستم بوروکراسی کشور از بین ببرد و 
فکر می کنم اثراتش در تسهیل امور اقتصادی کشور، ۲ ماه 

بعد از صدور ظاهر شود.

نامزد انتخابات ریاست جمهوری گفت: اگر پولی که صرف 
قاچاق می شود رهگیری شود مشخص خواهد شد که 

بسیاری از منابع قاچاق از محل صادرات کسب می شود.
حجت الاسلام سید ابراهیم رئیسی در خصوص برنامه دولت 
احتمالی اش برای مقابله با قاچاق و واردات بی رویه گفت: 
باید با قاچاق به ویژه قاچاق سازمان یافته برخورد کرد اما 
اگر مشکل صرفاً با برخوردهای پلیسی و قضایی حل می شد 

تاکنون باید قاچاق ریشه کن می شد.
وی افزود: تاکنون با قاچاق کم برخورد نکرده ایم و در قوه 
قاچاق  با  برخورد  به  مربوط  دادگاه ها  بیشترین  قضاییه 
کالاست ولی باید حتماً ریشه قاچاق در دولت خشکانده 

شود.
نامزد سیزدهمین دوره انتخابات ریاست جمهوری تصریح 
کرد: باید در نظامات پولی و مالی کشور تجدیدنظر شود تا 

قاچاق کالا برای قاچاقچی صرف نکند.
وی با طرح این پرسش جدی که پول قاچاق از کجا می آید؟ 
متذکر شد: اگر پولی که صرف قاچاق می شود رهگیری شود 
مشخص خواهد شد که بسیاری از منابع قاچاق از محل 

صادرات کسب می شود.
وی بر همین اساس خاطر نشان کرد: برای جلوگیری از 
قاچاق باید پول ارز حاصل از صادرات وارد چرخه تولید شده 
و تولید را رونق دهد اما هدایت این پول ها به سوی دلالی، 

قاچاق سازمان یافته را شکل می دهد.
دولت  کارهای  از  یکی  داد:  ادامه  رئیسی  حجت الاسلام 
از صادرات است تا به این  ارز حاصل  مردمی، نظارت بر 
وضعیت دچار نشویم که دولت چندی قبل اعلام کرد برخی 

صادرکنندگان پول های حاصل از صادرات را برنگردانده اند.
وی افزود: تصاحب کنندگان این پول ها خیلی وقت است 
پول ها را برنگردانده اند اما سوال این است که چرا هیچ کس 
بلافاصله موضوع را پیگیری نکرده که علت برنگرداندن این 

پول ها چه بوده و اصلاً در کجا صرف شده است؟
که  نکرده اند  نظارت  به موقع  آقایان  چرا  پرسید:  رئیسی 
میلیاردها از این مسیر از دست نرود و بعد مجبور نباشیم 

مسأله را با برخورد قضایی حل کنیم؟
رئیسی گفت: بسیاری از آنچه امروز به عنوان پرونده فساد و 

قاچاق به دستگاه قضایی ارجاع می شود محصول عدم اقدام 
به موقع و فقدان نظارت صحیح دولت است.

وی خاطر نشان کرد که یکی از کارهایی که دولتش برای 
اصلاح این روند انجام می دهد پیوند سامانه های الکترونیک 
بانک مرکزی، وزارت اقتصاد، سازمان بنادر و کشتیرانی و 
گمرکات برای نظارت بر خط بر کل روند تبادلات پولی و 

کالایی کشور است.
روز  اظهار داشت: مردم یک  ریاست جمهوری  نامزد  این 
اعلام  روز  یک  و  دپو شده  گمرک  در  کالا  که  می شنوند 
می شود ارز حاصل از صادرات برنگشته و برایشان سوال است 
که مگر کشور سامان ندارد که هر روز یک مسأله عجیب و 

غیرقابل باور مطرح می شود؟
رئیسی گفت که با نظارت دقیق بر زنجیره تامین، تولید، 
توزیع و مصرف کالا، قاچاق به طور جدی کاهش می یابد و 
تأکید کرد دولت آینده این مسأله را با جدیت دنبال می کند.

او متذکر شد دولت نباید در بازار دخالت کند و هر روز با 
تغییر بخشنامه ها و دستورالعمل ها و تصمیمات متناقض 
بازار را متلاطم کند اما نظارت از وظایف اصلی دولت است.

خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  جمهوری  ریاست  نامزد  این 
دیگری که پرسید کدام وعده اش در دولت او از زودتر از بقیه 
وعده ها و در چه بازه زمانی محقق می شود؟ گفت: مسکن از 
دغدغه های مردم به ویژه جوانان و زوج های جوان است و ما 
تلاش می کنیم با تولید مسکن هم این دغدغه و هم مسأله 
جمعیت را حل کنیم چرا که مانع بزرگ بر سر راه ازدواج 

جوانان، نبود مسکن مناسب است.
رئیسی افزود: من به جوانان گفته ام که آنها ازدواج کنند، ما 
هم ساخت مسکن برایشان را از همان روز نخست دولت 
پیگیری می کنیم و فکر می کنم بشود طی ۴ سال، ۴ میلیون 

مسکن ساخت.
وی از پایان دادن به فساد و رانت در کشور به عنوان دومین 
اقدام فوری یاد کرد که از روز نخست استقرار دولت پیگیری 

می کند.
رئیسی افزود: از اولین روز کاری دولت مردمی اصلاح و 
حذف تمام سازوکارها و بسترهای فسادزا و رانت آفرین آغاز 

می شود.

وی تأکید کرد: همه کسانی که می خواهند با دولت مردمی 
کار کنند بدانند که این دولت، دولتی ضد فساد است.

خبرنگاری از این کاندیدای ریاست جمهوری پرسید، اولین 
جایی که در قوه مجریه باید عاری از فساد شود کجاست؟ 
که رئیسی پاسخ داد: مهم ترین راه پیشگیری از فساد فعال 
کردن سامانه های الکترونیک و شفاف سازی فرآیندها و 

عملکردهاست.
حجت الاسلام رئیسی با بیان این که امروز دنیا به سمت 
دولت هوشمند حرکت می کند اما ما هنوز دولت الکترونیک 
را محقق نکرده ایم افزود: نمی شود شعار دولت الکترونیک داد 

ولی گامی جدی برای شکل گیری آن برنداشت.
وی ادامه داد: دولت مردمی در گام اول زیرساخت های لازم 
برای مبارزه با فساد را ایجاد و بسترهای فساد را اصلاح 

خواهد کرد.
رئیسی گفت: گام دوم برخورد با مظاهر فساد است که همه 
اجزای دولت مردمی باید در آن سهیم باشند چرا که اگر 
یک استاندار، فرماندار، بخشدار یا رئیس یک اداره ضد فساد 

نباشد، کار پیش نمی رود.
نامزد ریاست جمهوری سیزدهم، مردمی بودن، ضد فساد 
بودن و برخورداری از روحیه انقلابی را سه مولفه برای انتخاب 
همکارانش عنوان کرد و گفت: همه بدانند دولت مردمی 
هیچ گونه فسادی را بر نمی تابد و اجازه نمی دهیم در هیچ 

کجای سازمان اداری دولت فساد لانه کند.

»سید ابراهیم رئیسی« مطرح کرد: 

دولت مردمی در گام اول زیرساخت های لازم برای مبارزه با فساد را ایجاد خواهد کرد


